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訂購2025年3月至4月午膳飯盒事宜  (截止日期：2025年4月30日)


同學如需訂購午膳飯盒，請細閱以下網上訂購觀塘官立中學 2025年3月3日至4月30日的電子選餐表格，按表格的連結訂購午膳飯盒：
 
https://forms.gle/HHPYKpEodGnXXpbq5

1)      由即日起至20/2/2025，可在網上訂購午膳飯盒。
2)      繳款卡將於24/2/2025派發。
3)      學生須於27/2/2025 或之前將繳費收據正本交回學校食物部。
 
如有查詢，請致電紅樹林（食物部管理)有限公司，電話：3526 0933或WhatsApp 53355052。
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Online Lunch Box Order for March and April 2025 (Deadline: 20/2/2025)

If you would like to order lunch box (3/3/2025-30/4/2025) from the Tuck Shop, please read the instructions in the following Google Form carefully and fill it out to place an online order:
 
https://forms.gle/HHPYKpEodGnXXpbq5
 
1. Online order is available from today until 20 February, 2025.
2. Payment card will be distributed on 24 February, 2025 
3. Students should submit the official receipt to the Tuck shop on or before 27 February, 2025.
 
For any enquiries, please call the customer service hotline of Mangrove Tuck Shop Management Ltd at 35260933 (Mon-Fri 09:00-17:00) or WhatsApp 53355052.

From Ms LUI Pui-ha


